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Vragen van de leden Van der Vlies
en Van der Staaij (beiden SGP) aan
de staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mevrouw
Van Bijsterveldt-Vliegenthart, en de
minister van Verkeer en Waterstaat
over het voornemen van de NS om
contracten met scholen te
beëindigen. (Ingezonden 2 maart
2009)

1
Bent u bekend met het voornemen
van de NS om de contracten met
scholen met ingang van het komende
cursusjaar te beëindigen, waardoor
leerlingen een korting van vijf procent
mislopen?

2
Deelt u de mening dat de kosten voor
schoolbezoek zoveel mogelijk beperkt
dienen te worden, zeker wanneer er
enkele schoolgaande kinderen in een
gezin zijn? Vindt u het onwenselijk
dat de kosten voor leerlingen door
deze maatregel van de NS stijgen,
terwijl juist een verlaging van
schoolkosten door invoering van
gratis schoolboeken is beoogd?

3
Bent u bereid om met de NS in
overleg te treden en erop aan te
dringen dat deze regeling behouden
blijft? Zo ja, wanneer kunt u over de
uitkomst berichten? Zo nee, waarom
niet?
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